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          BOROTÍNSKÝ ZPRAVODAJ č. 176 

                                    JARO 2025  

vydává jako čtvrtletník Městys Borotín, Borotín č.p. 57, 391 35 Borotín, www.borotin.cz 
     tel.: 381 285 815  vasickova@borotin.cz   evidenční číslo: MK CŘ E 13164  
_______________________________________________________________________ 

    
 

KALENDÁŘ AKCÍ 

Březen 
  7. 3. 2025     Beseda s profesionálním hasičem Petrem Vachem, Spolkový dům Borotín, 18:30 h 
18. 3. 2025     Košíkářský kurz, Spolkový dům Borotín 
22. 3. 2025     Ochotnické divadlo - pohádka O hloupé havířce, Spolkový dům Borotín, 14:00 h,  
                         jediné představení 
 

Duben 
10.-12. 4. 2025   Jarní výstava, Zahradnictví Na Sušárně 
12. 4. 2025     Ochotnické divadlo - pohádka O hloupé havířce, Sudoměřice, 15:00 h 
15. 4. 2025     Velikonoční jarmark, ZŠ Borotín, 14:00-17:00 h 
19. 4. 2025     Velikonoce na statku, Barokní dvůr Borotín, 10:00-17:00 h 
30. 4. 2025     Stavění májky, náves Borotín 
 

Květen 
  6. 5. 2025     Přednáška Bezpečnost na internetu, ZŠ Borotín, 16:00-18:00 h 
13. 5. 2025     Kurz uživatelské obsluhy počítače pro začátečníky 1. část, ZŠ Borotín, 15:00-17:00 h 
27. 5. 2025     Kurz uživatelské obsluhy počítače pro začátečníky 2. část, ZŠ Borotín, 15:00-17:00 h 
29. 5. 2025     Přednáška s publicistou a novinářem Stanislavem Motlem, Barokní dvůr Borotín 
31. 5. 2025     Pouťová zábava, Spolkový dům Borotín 
 

Červen 
  8. 6. 2025     Den dětí, Borotín 
11. 6. 2025     Setkání seniorů, Spolkový dům Borotín 
20. 6. 2025     Koncert Iva Bittová a Vladimír Václavek, Barokní dvůr Borotín 
 

U připravovaných akcí může dojít ke změnám termínů, místa konání či programu, sledujte proto aktuální informace     
na plakátech a webových stránkách obce. Děkujeme. 

 

mailto:vasickova@borotin.cz#  evidenční


2 

 

 

INFORMACE ZE ŠKOLY A ŠKOLKY 

Zápis do první třídy pro školní rok 2025/2026 
proběhne 3. 4. 2025 od 14,00 do 17,00 a 4. 4. 2025 od 14,00 do 16,00 hodin v budově ZŠ. Zápis je 
povinný pro všechny děti, které se narodily 31. 8. 2019 nebo dříve a do školy zatím nechodí.  

Zápis do školky pro školní rok 2025/2026 
proběhne ve středu 7. 5. 2025 v čase 8,00 – 12,00 a 15,00 – 16,00 hod. a v pondělí 12. 5. 2025 v čase 
15,00 – 16,00 hod. K povinnému předškolnímu vzdělávání se musí přihlásit děti narozené 31. 8. 2020 
a dříve. 

Podrobnější informace k oběma zápisům naleznete na www. zsborotin.cz, sociálních sítích 
a plakátech.  

Karneval – Sdružení rodičů 
 

Dne 15. 2. 2025 se pod taktovkou paní učitelky Matyušové a záštitou Sdružení rodičů konal Dětský 
karneval. Ve Spolkovém domě v Borotíně se ho zúčastnilo velké množství dětí, rodičů i prarodičů. 
Každé dítě dostalo u vstupu perník. Ke koupi byla bohatá tombola a také slané i sladké občerstvení, 
káva, čaj i nealkoholické nápoje. I letos porota vybírala masky, které byly nápadité a originální,               
a měla velmi těžkou práci. Nakonec vybrala celkem 15 masek v kategoriích do 6-ti let, 1. stupeň ZŠ, 
2. stupeň ZŠ. Oceněné masky dostaly věcnou cenu a dortíky. Byla vyhlášena i nejmladší maska, letos 
to byla „víla převlečená za miminko staré pouhých 8 měsíců“. 

Chtěla bych jménem paní učitelky i svým touto cestou poděkovat všem našim sponzorům, kteří nám 
přispěli penězi, věcnými dary, sladkostmi a pečivem domácí výroby. Doufám, že nám zachovají 
přízeň i v dalších letech. Velké díky patří i všem pracovníkům a žákům školy, kteří pomáhali 
při přípravě a organizaci karnevalu.  

Výtěžek karnevalu bude prostřednictvím Sdružení rodičů použit pro všechny děti naší  
ZŠ a MŠ. Z peněz sdružení je hrazena např. doprava na sportovní a vědomostní soutěže, některá 
divadla či vzdělávací programy pro žáky a děti z MŠ, doprava na školní výlety apod. 

Týden pro wellbeing 

Začátek února je věnován zvyšování povědomí o wellbeingu ve školách. Slovo, které nemá český 
překlad je často vnímáno jako „pohodička, snižování nároků, ústupky a podobně.“ Na naší škole jej 
vnímáme jako podmínky pro kvalitní vzdělávání, pomocníka k dosahování lepších studijních                      
i pracovních výsledů a podobně. 
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Mezi letošní nejzdařilejší aktivity bych zařadila Týden pozdravů, ředitelskou kavárnu nebo                  
tzv. Klidové oázy, při kterých si všichni žáci školy se svými učiteli vyzkoušeli některé techniky zvládání 
stresu, zklidnění emocí či navození lepší nálady. 

 
 

Ocenění hejtmana Jihočeského kraje za reprezentaci Jihočeského kraje 
 

Práci basketbalového trenéra 
Ladislava Zrůsta a výkony 
našich basketbalistů ocenil 
jihočeský hejtman Martin 
Kuba, který si zástupce 
Borotínských Tygrů pozval na 
návštěvu do své kanceláře. 
Pro všechny to byl velký 
zážitek a jistě i povzbuzení do 
další práce.   

 

Nejen ve sportu, ale i ve vědomostech se nám daří … 
 

Okresní kolo Olympiády z matematiky pro 5. a 9. ročník  
a na pomyslných „bednách“ žáci z Borotína.  
Katka Opelková se umístila na krásném druhém místě, Miky Svatoš 
byl ve své kategorii nejlepší. Veliká gratulace. 

 
 

Pozvánka na … 

 Webové stránky školy a sociální sítě školy, tam najdete vždy aktuální informace a spoustu 
fotografií ze života školy 

 Velikonoční jarmark, který se uskuteční v úterý 15. 4. 2025 v prostorách školy, přijďte                 
si nakoupit velikonoční výzdobu a spoustu dobrot, které si pro vás děti připravily 

 Další ředitelskou kavárnu, která je určena k neformálnímu setkání s ředitelkou školy, termín 
bude ještě upřesněn 

 Celou řadu dalších akcí, které ve škole plánujeme. Pokud se k nám nedostanete, nechte           
si to třeba od dětí vyprávět                 Mgr. Lenka Pípalová 
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OSVĚTOVÁ BESEDA INFORMUJE 

Zima pomalu končí a s tím končí i sezona plesů, výročních schůzí, kurzů, masopustu a otevírá se ta 
teplejší část roku, jaro. Všichni se na to období těšíme, ale členky osvětové besedy se těší obvzlášť. 
Totiž – přestaneme mrznout při zkouškách ochotníků na sále, nebudeme muset nosit ze sklepa 
bedny se dřevem do výčepu a nebo topit dva až tři dny před každou akcí na sále.  
 

A že těch akcí za zimu bylo!  
 

Začalo to 30.11. adventní výstavou /ve spolupráci se školou/, pokračovali jsme pomocí                           
při nasvěcení vánočního stromku na návsi a zajištěním občerstvení u něj /ve spolupráci s obcí/, dne 
5.12. jsme poskytli ve SD zázemí s večeří při obchůzce mikuláše, následoval 14.12. kurz výroby 
svícnů ve SD /ve spolupráci se Zahradnictvím na Sušárně/, pomáhali jsme s organizací                                   
a občerstvením při dvou adventních koncertech dne 6. a 15. prosince /ve spolupráci s obcí/,                           
na Štědrý den jsme /ve spolupráci s Farním úřadem/ otevřeli veřejnosti kostel s jesličkami                        
a s rozdáváním betlémského světla k večernímu stolu. Ve spolupráci s obcí jsme pořádali tradiční 
novoroční pochod Borotínská šlápota. /Tentokrát jsme šli asi se šedesáti účastníky kolem 
Petráňových rybníčků pod Horou k rozcestí u Basamtky a odtud na Nový Kostelec, kde bylo 
občerstvení/. 
 

Ve spolkovém domě se také konalo poslední zastupitelstvo roku 2024, měli tu schůzi myslivci, hasiči, 
včelaři... Silvestra si tu užili vodáci a spol. 
 

Odehráli se tu tři plesy – obecní, myslivecký a sokolů se skauty, proběhl tu dětský karneval a spolkový 
dům byl zázemím pro maškarní průvod. Také členky OB vařili týden pro děti z fotbalové akademie    
z Davle. Poslední akcí ve SD byl kurz předení a plstění vlny a kurz pletení mašlovaček. 
 

Ani ochotnický soubor při osvětové besedě nezahálel. V prosinci jsme společně nacvičili taneční 
vystoupení ve stylu country pro zpestření obecního plesu, v lednu jsme se vydali do Sedlčan                  
na představení Lucerny v podání petrovických ochotníků, což bylo pro nás něco jako školení. Jelo   
17 diváků a večer jsme si docela užili. Od začátku ledna každou neděli zkoušíme pohádku O hloupé 
havířce. Uvést ji chceme v Borotíně, v Miličíně a v Sudoměřicích. V Borotíně pro veřejnost ji budeme 
hrát pouze jednou a to v sobotu 22. března od 14 hodin. /Druhé vystoupení v Borotíně sehrajeme 
jen pro naší školu/.  
 

Asi jsem nevyjmenovala všechny akce, které se u nás a s naší účastí a pomocí odehráli.....Zkrátka 
mohli bychom se někdy do toho našeho milovaného spolkového domu nastěhovat.  

Za OB: Milena Peterková 
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OSVĚTOVÁ BESEDA BOROTÍN VÁS ZVE  

 v pátek 7. března od 18,30 hodin do spolkového domu na přednášku profesionálního hasiče 
Petra Vacha. Bude vyprávět o práci jejich týmu nejen v České republice, ale také se s námi podělí 
o zážitky, kdy zasahovali při katastrofách, které se staly i jinde ve světě /např. při výbuchu                  
v Bejrútu/. Přednáška je zdarma. 

 

 v úterý 18. března připravujeme s Janem Vavříkem z Pikova košíkářský kurz. Jeden kurz pletení 
košíků proběhl už před delší dobou, ale máme stále zájemce o jeho pokračování. Na kurz zveme 
jak mírně pokročilé, tak i začátečníky. Materiál připravíme, zájemci si přinesou jen zahradnické 
nůžky. Cena kurzu je Kč 50,- včetně nápoje.  

 

SDH Libenice 

Dne 08.02.2025 uspořádal Sbor dobrovolných hasičů 
Libenice v sále Hostince Na Františku tradiční hasičský 
ples.  
K tanci i poslechu hrála hudební skupina Allegro Band 
z Tábora, která se postarala o skvělou atmosféru.  
Hudební produkce, bohatá tombola a dobrá zábava se 
prolínali celým večerem. 
 

       Děkujeme všem, kteří přispěli do tomboly                     
i návštěvníkům plesu za podporu Sboru dobrovolných 
hasičů Libenice. 

Martin Pazourek 
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Školáci poznávají taje chovu včel 

Po dohodě s vedením ZŠ Borotín se včelaři ZO Borotín snažili zaujmout školáky rozprávěním o 
včelkách. 
Ukázka se uskutečnila na včelnici pana Čichovského dne 11. 6. 2024. Tam mohly děti vidět úly a včely 
v plném rozvoji. Po praktických ukázkách vyprávěl pan Čichovský dětem o včele medonosné, o lese 
a přírodě obecně. Na besedu se dostavilo 21 školáků v doprovodu učitelek. 

Na závěr této krásné 
vzdělávací akce se všichni 
vydali na včelí stezku sv. 
Ambrože v Borotíně.  
Tak děti, zase v červnu!                                                                                                     

 František Král 

 

 
 

 
 

ZAHRADNICTVÍ NA SUŠÁRNĚ 

Vážení zákazníci,  
jak jste si již někteří jistě všimli, rozšířili jsme pro vás otevírací dobu našeho Zahradnictví Na Sušárně 
na celých 5 dní! Jarní květiny a dekorace jsou již v prodeji a spoustu dalších rostlin připravujeme na 
již tradiční Jarní výstavu! Letos ji plánujeme od čtvrtka 10.4. do soboty 12.4. 

V dubnu chystáme jako novinku spolupráci s Balíkovnou.  Nově si tedy budete moc poslat a nebo 
vyzvednout váš balíček v našem zahradnictví v průběhu celé 
otevírací doby... 
Také se pomalu blíží období svateb a tak nás neváhejte 
kontaktovat s vašimi případnými představami o květinové 
výzdobě, moc rádi  se o váš velký den postaráme... 
 

Jakmile to počasí dovolí, otevřeme opět naši Květinovou 
samoobsluhu, která vám jak se zdálo celkem vyhovovala. 
Sadba zeleniny, letniček, trvalek, ale i okrasných keřů bude 
postupně v nabídce... 
 

Neváhejte nás kontaktovat s jakýmkoli vaším přáním, ať už 
osobně v zahradnictví nebo telefonicky na čísle 607 843 552, 
případně na Facebooku Zahradnictví Na Sušárně. 
 

Klidně se přijďte třeba jen podívat co nám zrovna kvete. 
Těšíme se na vás!!! 

Vaše zahradnictví 
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ROK 2025 NA BAROKNÍM DVOŘE BOROTÍN 

LEDEN: po krátkém zimním spánku začal nový rok na statku hezkým společným koncertem kapely 
Bárka a souboru Gambale. 
A také jsme úspěšně prošli kontrolou veřejné sbírky na obnovu statku ze strany Krajského úřadu v 
Českých Budějovicích. Uzavřeli jsme jubilejní desátý rok trvání veřejné sbírky a za tuto dobu na její 
konto (Fio banka, č. účtu 2800632849/2010) dorazila úžasná suma 618.369 Kč. Částku tvoří dary 
jednotlivců, odměny ze soutěže Máme vybráno (díky on line hlasování), granty z projektu ČSOB 
pomáhá regionům, výtěžek z dobročinného bazaru a tomboly. Je to nádherný výsledek a projev 
dobré vůle našich příznivců, za což velmi děkujeme.  
 

ÚNOR: byl ve znamení radostné události - narození čtyř jehňátek. 
 

BŘEZEN: sice ještě rádi za kamna vlezem, ale probíhající úprava kavárny a dalších prostor                         
a především chystání programu na Zelené Velikonoce nám to moc neumožní -).  
 

DUBEN: Zelené Velikonoce proběhnou tradičně na Bílou sobotu 19. dubna 2025 vyneseme Moranu, 
pokřtíme jehňátka, pozveme muzikanty, nachystáme dobroty, dvůr zaplní "jarmarečníci"                          
a otevřeme výstavu “Ptačí svět”. 
 

KVĚTEN: 80-té výročí konce II. světové války, památku borotínských odbojářů i obětí holokaustu si 
připomeneme spolu s publicistou a novinářem Stanislavem Motlem. Jak sám uvedl: "Je nutné a stále 
více potřebné o tématu lidských práv mluvit, předávat příběhy, aby se nezapomnělo, aby si lidé 
uvědomili, že válka je stále kolem nás."  Přednáška spojená s promítáním filmu se bude konat           
29. května 2025.  
 

ČERVEN: od června se na statku rozjedou open-air koncerty; jako první vystoupí 20.6.2025 
výjimečná hudebnice Iva Bittová, která společně Vladimirem Václavkem představí projekt “Bílé 
Inferno”. Předprodej vstupenek nejenom na tento koncert již běží na www.ticketportal.cz. Jednáme 
také o divadelních představeních a zájemce budeme informovat na facebooku a na našem webu 
www.baroknidvurborotin.cz 
 

ČERVENEC: připomene písně legendárního Jiřího Schelingera a to v podání Jiří Schelinger Tribute 
Mladen Djelmo (26.7.2025) a po koncertu budeme pokračovat RETRO afterPARTY s hity 70-80 let.  
 

SRPEN: v duchu Perseid proběhne druhý ročník akce VÍKEND s HVĚZDAMI. Počítat můžete s účastí 
hvězdárny Františka Pešty ze Sezimova Ústí, koncertem rockové kapely One Spirit, v podání kapely 
Schimmerle budete mít možnost poznat židovskou hudbu… a k tomu výstavy, workshopy a divadelní 
představení, která se ještě ladí -) Konec prázdnin si vezme do rukou Mňága a Žďorp, která na statku 
vystoupí 30.8.2025 už potřetí …”protože je tady prostě baví hrát a jsou tu fajn lidi” Koncert bude 
jakýmsi zlatým hřebem Dožínek na statku, které jsme letos přesunuli ze začátku září do srpna, kam 
vlastně i správně patří.  
 

ZÁŘÍ:  12. září 2025 na statku vystoupí další výjimečná hudebnice – RADŮZA s kapelou. Předprodej 
vstupenek nejenom na tento koncert již běží na www.ticketportal.cz. 
 

ŘÍJEN: bude asi na kulturní akce skoupější, protože se dá předpokládat dokončování projektů 
obnovy naplánovaných na rok 2025; o konkrétních projektech obnovy, která letos pokračuje již       
15-tým rokem, Vás budeme informovat na našem Facebook profiu www.facebook.com/BD.Borotin 
 

LISTOPAD: v sobotu 29.11.2025 před první Adventní nedělí se uskuteční ADVENT na statku, kterým 
uzavřeme kulturní akce roku 2025. 
Na závěr si dovolíme citovat srdečná slova Tomáše Hanáka, člověka světa znalého, kterému je náš 
kraj velmi blízký: A strašně silně svírám palce, ať Váš sen dokončíte, ideálně bez újmy na zdraví              
či osobních vztazích, ať Vám energie a idealismus vydrží!   

Jana Čermáková (za Barokní dvůr, z.s.) a Milan Tejnor (Takelot s.r.o.) 

http://www.ticketportal.cz/
http://www.baroknidvurborotin.cz/
https://schimmerle.cz/
http://www.ticketportal.cz/
http://www.facebook.com/BD.Borotin
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KanapÍčko už kouká jedním okem 

V minulém čísle zpravodaje jsem vám představila spolek KanapÍčko, který sídlí v Borotíně v domě 
č.p. 89.  
 

Prostory už začínají dostávat „novou“ tvář. Jelikož domek č.p. 89 je z konce 18. století, jsou jeho 
roubené obvodové zdi v dosti havarijním stavu a stropy v místnostech, kde nejsou klenby, 
jakbysmet. Dům musí projít rozsáhlejší rekonstrukcí, než dostane nový kabát a krytí si ještě 
počkáme, ale na kostel už Kanapíčko kouká jedním novým okem. A spolková klubovna – „kavárnička“ 
(místnost se vstupem od kostela) s klenbovým stropem už vás brzy přivítá. Měla jsem v plánu, pozvat 
ženy na MDŽ, ale už teď víme, že se to nepovede. Při rekonstrukci vždy vyvstanou nějaké komplikace, 
ale každopádně v tomto roce se už začneme intenzivněji potkávat. 
 

Koho rádi přivítáme? 
Členem spolku se může stát kdokoliv, kdo by se rád zapojil do společenského života v Borotíně,          
ať už aktivně nebo pasivně. U nás bude místo pro ty, kdo se chtějí scházet s přáteli, kdo něco tvoří, 
vyrábí, umí a chtějí se o to podělit s ostatními nebo kdokoliv, kdo má dobré nápady na přednášky, 
akce či aktivity, které bychom mohli pořádat a zaštítit je prostorem.  
 

Židle pro KanapÍčko 
Máte doma starou, dřevěnou, nepotřebnou, ale funkční židli? Darujte nám ji, my jí vdechneme nový 
život a budete-li chtít, opatříme ji i štítkem se jménem a budete u nás mít své čestné místo.  
Chcete-li vědět víc, sledujte nás na webu, facebooku či instagramu. Pokud pro nás máte nějaké typy 
či nápady ozvěte se mi na tel.: 739 235 020. 

Adéla Roubíčková 
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TÁBORSKÁ PEVNOST recenze knihy 
 

Třicetiletá válka začala 23. května 1618 defenestrací 
královských místodržících v Čechách, kde i skončila, neboť 
ještě několik dní po podpisu vestfálského míru probíhaly 
boje v Praze. Hlavní město zemí Koruny české však nebylo 
jediné, které prodělalo strategicky významné obléhání. 
Vždyť po porážce stavovského povstání vítězům vzdorovaly 
posádky v dobře opevněných hradech Orlík a Zvíkov, jejichž 
obránci kapitulovali 6. dubna 1621 resp. 21. července 1621, 
a městech Třeboň, kde vojáci odpor vzdali 24. února 1622 
či Tábor, jehož sevření císařskou armádou skončilo 18. 
listopadu 1621. V souvislosti s městem nad Lužnicí 
nezůstalo pouze u jednoho střetnutí – v roce 1648 se 
situace opakovala a obě obléhání jsou popsána 
v nejnovějším, 13. svazku edice Útrapy  a hrůzy třicetileté 
války. 

Mgr. Tomáš Sterneck svoji knihu výstižně nazval 
Táborská pevnost za třicetileté války (dobývání města 
v letech 1620-1621 a 1648) a ve třech kapitolách kompaktně pojednává o událostech ve městě              
i jeho širším okolí. Aktéry jsou tehdejší táborští obyvatelé z různých společenských vrstev – měšťané, 
řemeslníci či lidé z okraje společnosti, obdobně i jejich protivníci z řad císařské armády a vojáků 
švédského krále. Publikace obsahuje množství informací, které dokládají význam Tábora v průběhu 
třicetileté války a objasňují politické i ekonomické souvislosti, které posléze vyústily do konfiskace 
majetku a z ní plynoucího ekonomického krachu dříve prosperujícího města.  

Autor analyzuje bojové operace a zvyklosti i náboženský aspekt válečné vřavy, vždyť Tábor 
byl pro katolíky symbolem hereze a jeho obyvatelé kacíři, které je třeba vrátit k pravé víře. Text knihy 
doplňují informační medailony o významných mužích, kteří přímo či nepřímo ovlivňovali osudy 
města (např. Baltasar Marradas y Vique, Karel I. kníže z Lichtenštejna, Daniel Romanesco de Coco, 
Jan Býšovec z Býšova, Zdeněk Lev Libštejnský z Kolowrat, Pedro Vásquez de Umania, Zikmund Jan 
Myslík z Hyršova aj.) i mnoho snímků (včetně barevné fotografické přílohy) dobových zbraní, 
portrétů, grafik, map, plánů a v současné podobě dochovaných světských, církevních i fortifikačních 
staveb Tábora.   

Publikace Táborská pevnost za třicetileté války (dobývání města v letech 1620-1621 a 1648) 
by neměla chybět (nejen) současným obyvatelům Tábora i okolního území, kteří se tak mohou 
obeznámit s nelehkým dějinným údělem města, ve kterém žijí či jej navštěvují a na Tábor by právem 
měli být hrdi.       
Mgr. Tomáš Sterneck: Táborská pevnost za třicetileté války (dobývání města v letech 1620-1621          
a 1648), ISBN: 978-80-88030-90-4, 152 str. textu + 16 str. barevné přílohy, 1. vyd., Bohumír Němec 
– Veduta, nakladatelství a vydavatelství, České Budějovice, rok 2025.  

 Autor textu: Stanislav Vaněk 
 

POPLATKY ZA ODPAD (poplatek za obecní systém odpadového hospodářství) 
 

 sazba splatnost 

fyzická osoba přihlášená v obci 800,-Kč 31.03.2025 

děti do 18-ti let přihlášené v obci 400,-Kč 31.03.2025 

za každou nemovitost na území obce, kde není přihlášená fyz. osoba 800,-Kč 31.03.2025 
 

Poplatky je možné zaplatit v hotovosti do pokladny úřadu městyse Borotín, na Poště Partner Borotín nebo bezhotovostně                    
na BÚ: 3225301/0100 (pro správnou identifikaci platby připište do poznámky za koho /popř. za jaký objekt je poplatek placen). 
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FARNÍ OKÉNKO 

Vážení a milí přátelé a farníci. V církvi prožíváme tzv. Svatý neboli Jubilejní rok (též Milostivé léto), 
který se dle tradice vyhlašuje každých 25 let. Ten vyhlásil papež František na období 24.12.2024 - 
6.1.2026. V průběhu roku poutníci z celého světa putují do Říma, aby zde mohli projít Svatou bránou 
otevřenou mimořádně v bazilice sv. Petra a v modlitbě a pokání otvírají své srdce k usmíření. Každý 
z nás je na své vlastní pouti, která je jedinečná a neopakovatelná. Zároveň kráčíme jako společenství, 
které se navzájem podporuje. Církev chce být na této pouti laskavou průvodkyní. Jubilejní rok              
je znamením smíření, protože stanovuje „příznivý čas“ (srov. 2 Kor 6,2) pro obrácení. Jsme povoláni 
postavit Boha do středu svého života, přibližovat se k němu a uznávat jeho prvenství. 

První z akcí s větší českou účastí bude Národní pouť do Říma za účasti biskupů a věřících z České 
republiky v termínu  od 28. do 30. března 2025. Na druhou akci - Jubileum mladých, se chystá                  
i několik tisíc mladých z ČR. Ta má být nejdelší a největší jednorázovou akcí v průběhu Jubilea                 
a proběhne v období od 28. července do 3. srpna 2025 s celkovým počtem nejméně 1 miliónu 
účastníků. Pro ty, kdo nemohou navštívit Řím, jsou i v diecézích ustanovena poutní místa k modlitbě, 
u nás nejblíže klášter Milevsko. 

Nyní jsme v době postní, která je také zvláštním časem pokání a smíření. Postní praxe církve dává 
možnost připravovat se na oslavu velikonoc. Na Popeleční středu a Velký pátek se zachovává 
tzv. přísný půst, tj. půst od masa (nebo jiného pokrmu) a zároveň újmy v jídle. Půst ale má být 
k prospěchu, a ne vést k ohrožení zdraví. Kdo chce skutečně růst ve své věrnosti ke Kristu, přijímá 
také svátosti častěji. 

O Velikonocích pak prožíváme připomínku Ježíšovy mučednické smrti na kříži, uložení do hrobu 
a centrem oslav se pak stane jeho vzkříšení z mrtvých. Velikonoční obřady od Zeleného čtvrtku           
až do neděle Zmrtvýchvstání jsou ústředními událostmi z celého církevního roku a křesťanského 
života. 

 
Bohoslužby o Velikonocích v borotínské farnosti: 

 Květná neděle 13. 4. 2025 v 11.30 mše sv. s žehnáním ratolestí a pašijemi 

 Zelený čtvrtek v Jistebnici a v Nadějkově. 

 Velkopáteční obřady v Opařanech, Nadějkově a Jistebnici. 

 Velikonoční vigilie 19. 4. v Opařanech ve 20.30. 

 Boží hod velikonoční 20. 4. Borotín v 11.30 – Nedělní slavnost Zmrtvýchvstání 

 Pondělí velikonoční 21. 4. v 11.00 – mše sv. na Novém Kostelci 

 
V květnu budou opět probíhat májové pobožnosti na různých místech i u kapliček našich farností. 
Připravujeme farní zájezd ve dnech 8. – 9. 5. 2025. V pátek 23. 5. se koná Noc kostelů (program 

Jistebnice) a další akce. V neděli 25. 5. 2025 v 15.00 pouť na Dobré Vodě „v Karhanech“. V sobotu 
31. 5. 2025 se vypravíme na pouť do Milevska, kde je jedno z poutních míst tohoto jubilejního 
svatého roku ustanovené biskupem pro modlitby a usmíření. 

O letních prázdninách se pro mládež koná křesťanský tábor Entercamp.cz na Diecézním centru 
života mládeže ve Ktiši. Také pro děti z našich farností připravujeme tábor od 8. 8. do 15. 8. v Mladé 
Vožici. 

V únoru byl zprovozněn nový web našich farností. Je možné na něm elektronicky rezervovat 
slavení mše na konkrétní úmysl (tzv. intence). Aktuální informace o bohoslužbách a jiných akcích 
sledujte, prosím, ve vývěsce u kostela, na webu farnosti http://farnostjistebnice.cz/ nebo 
prostřednictvím mobilní aplikace Farnost do kapsy. Na setkání se těší, přínosnou postní dobu                
a milostiplné Velikonoce Vám přeje a žehná vám  

P. Pavel Němec, administrátor farnosti Borotín 

http://farnostjistebnice.cz/
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ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

Zápis ze 14. zasedání  
Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 7. listopadu 
2024 od 19,00 hodin v zasedací síni na radnici v Borotíně. 
1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, 
program zasedání 
1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Zasedání zahájila a řídila paní Lenka Pípalová. Zasedání              
je schopno se usnášet. Je přítomno 9 zastupitelů (60 % 
zvolených) a 6 hostů. 
Zapisovatelem byla jmenována paní Markéta Vašíčková, 
ověřovateli zápisu byli jmenováni paní Jana Farová a pan 
Antonín Brož. 
1.2 Program zasedání 
Předsedající navrhla program 14. zasedání zastupitelstva. 
Vyzvala členy zastupitelstva, aby se vyjádřili, zda souhlasí           
s navrhovaným programem, nebo zda navrhují předložený 
program doplnit či změnit. Bylo přistoupeno k hlasování 
o programu. 
Návrh na usnesení č. 199: Zastupitelstvo schvaluje program 
14. zasedání zastupitelstva dle návrhu předneseného 
předsedající. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 199 
bylo schváleno. 
2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 
Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda mají 
k zápisu z minulého jednání zastupitelstva nějaké připomínky 
či jej chtějí doplnit. Nikdo ze zastupitelů neměl připomínky. 
3. Postup prací na obecních stavbách 
3.1 Intenzifikace a rekonstrukce ČOV – zpracování 
projektové dokumentace 
Zastupitelé vzali na vědomí informace starosty obce. 
Projektová dokumentace je zpracována, byla podána žádost 
o vydání stavebního povolení na příslušný stavební úřad. 
3.2 Vytápění v obecních budovách 
3.2.1 Dům č. p. 153 
Dne 7. 11. 2024 zasedla výběrová komise a komise pro 
otevírání obálek ve složení Karel Tůma, Lenka Pípalová, 
Markéta Vašíčková. Do výběrového řízení byly osloveny             
4 firmy, byla doručena 1 nabídka firmy MONTOP CZ spol. s r. 
o. Nabídková cena činí 633.437,- Kč bez DPH, 766.458,77 Kč 
včetně DPH.  
Komise pro otevírání obálek a vyhodnocování nabídek 
doporučuje k výběru firmu MONTOP CZ spol. s r. o. 
Zastupitelé diskutovali o možnosti případného zrušení                
a nového vyhlášení výběrového řízení z důvodu dodání pouze 
jediné nabídky. Vzhledem k tomu, že nabídka koresponduje 
s předběžným rozpočtem, který dodala jiná, konkurenční, 
firma, bylo přistoupeno k hlasování o výběru dodavatele. 
Návrh na usnesení č. 200: Zastupitelstvo schvaluje výběr 
dodavatele dle doporučení výběrové komise. 
Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Usnesení č. 200 
bylo schváleno. 
3.2.2 Dům č. p. 75 
Zastupitelé vzali na vědomí informaci starosty obce o postupu 
prací. Probíhá instalace tepelných čerpadel ve všech třech 
bytech. U největšího z bytů je nutno upravit teplovodní 
rozvod.  
Zastupitelé dále vzali na vědomí postup prací na opravě 
pavlače (podpořeno z POV) a opravu omítek v severní části 
budovy. 
3.3 Energetická koncepce – J. Vavřík  
Zastupitelé byli seznámeni s průběhem zpracování 
energetické koncepce obce. Pan Jan Vavřík informoval                

o způsobu zpracování koncepce, možnostech energetických 
úspor v obci i možných finančních podporách státu na jejich 
realizaci. 
3.4 Nákup pozemku v ZBO 1 
Zastupitelé projednali znění smlouvy o koupi spoluvlastnictví 
pozemku a smlouvy o smlouvě budoucí o rozdělení pozemků 
ve spoluvlastnictví pozemků par. č. 720/41 o výměře 2889 m2 

a parc. č. 720/2 o výměře 1431 m2 v zastavitelném území 
ZBO1. Celková výměra pozemků je 4320 m2, ideální polovina        
2160 m2, kupní cena byla stanovena na 800,- Kč/m2, tedy 
celkem 1 728 000,- Kč.  
Návrh na usnesení č. 201: Zastupitelstvo schvaluje nákup 
ideální poloviny pozemků parc. č. 720/41 a 720/2 o celkové 
výměře 4320 m2 pozemku za cenu 1 720 000,- Kč, znění kupní 
smlouvy a pověřuje starostu jejím podpisem. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 201 
bylo schváleno. 
Návrh na usnesení č. 202: Zastupitelstvo schvaluje znění 
smlouvy o smlouvě budoucí o rozdělení spoluvlastnictví 
pozemků a pověřuje starostu jejím podpisem. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 202 
bylo schváleno. 
3.5 Rekonstrukce zázemí pro sportovce v areálu fotbalového 
hřiště 
Zastupitelé projednali návrh TJ Sport Borotín na zpracování 
projektové dokumentace na modernizaci zázemí hřiště.  
O. Pacovský vznesl návrh na změnu orientace multifunkčního 
hřiště kvůli lepšímu využití pro další sporty. 
Zastupitelé vzali informace na vědomí. 
3.6 Návrh na realizaci projektů v roce 2025 
Zastupitelé projednali návrhy na realizaci projektů a akcí 
v roce 2025. Byli vyzváni k podávání dalších návrhů. 
Mezi stěžejní projekty bude patřit modernizace a navýšení 
kapacity ČOV, modernizace a rekonstrukce bytových domů    
č. p. 261 – 263. Projektová příprava výstavby chodníku 
z lokality Na Buzíně do centra obce. 
Do POV JČ kraje bude podán projekt na rekonstrukci vytápění 
v č. p. 153. 
Další akce a projekty budou zařazovány dle vyhlášených 
dotačních titulů a naléhavosti potřeb občanů a obce. 
4. Změna územního plánu č. 2 
Zastupitelé vzali na vědomí informace starosty obce ohledně 
postupu příprav pro pořízení změny č. 2 ÚP Borotín. Odbor 
rozvoje MÚ Tábor zpracovává zprávu o uplatňování územního 
plánu Borotín, která bude sloužit jako jeden z podkladů 
pro pořízení změny č. 2 ÚP Borotín. Dále byly na základě výzvy 
obce doručeny na odbor rozvoje podněty občanů a majitelů 
pozemků na pořízení změny územně plánovací dokumentace 
za účelem vyhodnocení v rámci zprávy o uplatňování. Dle 
informací z odboru rozvoje nelze počítat s razantním 
rozšiřováním zastavitelných území, naopak je trend již 
stávající rozvojová území, která nejsou dlouhodobě využívána 
zrevidovat.  
Zastupitelé projednali určení člena zastupitelstva, který bude 
spolupracovat s pořizovatelem při zpracování návrhu zprávy 
o uplatňování územně plánovací dokumentace ÚP Borotín.  
Návrh na usnesení č. 203: Zastupitelstvo určuje zastupitele 
Karla Tůmu pro spolupráci s pořizovatelem při zpracování 
návrhu zprávy o uplatňování územně plánovací dokumentace 
ÚP Borotín.  
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 203 
bylo schváleno. 
5. Plánované kulturní a společenské akce 

5.1 Ples městyse 
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Paní Markéta Čapková seznámila zastupitele s postupem 

příprav a organizací plesu, vyzvala zastupitele k propagaci 

plesu, přípravě tomboly a účasti na přípravných pracích               

i samotném plese. 

Ples se uskuteční 28. 12. 2024 od 20,00 hod. ve Spolkovém 

domě v Borotíně, hudbu zajistí hudební skupina Uskupení       

za účelem. 
Návrh na usnesení č. 204: Zastupitelstvo schvaluje způsob 
organizace plesu a úhradu nákladů spojených s konáním akce. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 204 
bylo schváleno. 
5.2 Adventní a vánoční akce  
Zastupitelé vzali na vědomí seznam adventních a vánočních 
akcí v obci. Občané budou informování prostřednictvím 
zpravodaje, sociálních sítí i plakátů vyvěšených na obvyklých 
místech. 

- 30. 11. 2024 – adventní výstava dovedných rukou v budově     

ZŠ, od 16,30 rozsvěcení vánočního stromu v centru obce 

- 6. 12. 2024 – Povltavští trubači v kostele na Kostelci 

- 15. 12. 2024 – adventní koncert v kostele v Borotíně žáci ZŠ 

a Vous 

- 24. 12. 2024 – otevřený kostel 

- 28. 12. 2024 – ples městyse 

6. Připomínky, diskuse, různé 
6.1 Směrnice o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
Zastupitelé projednali úpravu směrnice o zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu. Platnost směrnice je stanovena       
na 7. 11. 2024 s účinností od 8. 11. 2024. 
Návrh na usnesení č. 205: Zastupitelstvo schvaluje Směrnici 
č. 2/2024 o zadávání zakázek malého rozsahu, která                     
je přílohou zápisu. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 205 
bylo schváleno. 

6.2 Rozpočtové opatření 

Zastupitelé vzali na vědomí rozpočtové opatření č. 14 a č. 15, 

které schválila RM. 

Zastupitelé projednali RO č. 16. 
Návrh na usnesení č. 206: Zastupitelstvo schvaluje 
rozpočtové opatření č. 16, které je přílohou zápisu.  
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 206 
bylo schváleno. 
6.3 Využití čp. 27 a 28 v Libenicích 
Zastupitelé vzali na vědomí informaci starosty obce ohledně 
využití budovy bývalé školy v Libenicích. Na žádost 
občanského sdružení MAS Krajina srdce a po projednání 
v radě městyse byla budova dočasně zapůjčena sdružení MAS 
Krajina srdce pro sociální účely – krátkodobé nouzové 
ubytování. 
Zastupitelé projednali žádost paní Věry Jandákové                       
na pronájem budovy pro dlouhodobé bydlení. Vzhledem 
k technickému stavu budovy, není tato způsobilá 
k dlouhodobému pronájmu za účelem bydlení. 
Návrh na usnesení č. 207: Zastupitelstvo neschvaluje 
pronájem budovy rodině Jandákových. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 207 
bylo schváleno. 
6.4 Směna pozemků Pešina 

Zastupitelé vzali na vědomí opětovnou žádost pana Pešiny    

na směnu pozemků v lokalitě U Šebora. V minulosti byla 

žádost zamítnuta z důvodu zajištění přístupu k pozemkům 

soukromých vlastníků. Některé majetkové poměry se od 

minulého projednávání změnily, požadovaný pozemek však 

stále zajišťuje přístup k pozemku soukromého vlastníka, který 

ke svému pozemku nemá jiný přístup. Zastupitelstvo vyzývá 

pana Pešinu, aby se soukromým vlastníkem vyjednal případný 

přístup k pozemku. 

6.5 Vodné a stočné na rok 2025 

Zastupitelé projednali způsob výpočtu ceny vodného                    

a stočného na rok 2025, ceny budou schváleny na 

následujícím zasedání zastupitelstva. 

6.6 Připomínky občanů 

 Zastupitelé vzali na vědomí informaci paní Jany 

Čermákové ohledně umístění pana Ladislava Zrůsta 

(trenéra basketbalu) na 3. místě v celostátní soutěži Díky 

trenére, a její žádost o ocenění pana Zrůsta                            

za reprezentaci obce. 

 Zvonička v Borotíně – po rekonstrukci zvoničky je nutné 

ještě opravit elektroinstalaci k ovládání zvonu. Situace se 

řeší s odbornou firmou. 

 Plot s podezdívkou u č.p. 273 – výjezd z místní 

komunikace je nepřehledný. Plot je v souladu s vydaným 

stavebním povolením.  

 Diplomy a ocenění obce, které byly v kanceláři radnice, 

budou přemístěny do zasedací místnosti radnice 

v Borotíně. 

 
Zápis z 15. zasedání 
Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 19. prosince 
2024 od 18,00 hodin ve Spolkovém domě v Borotíně. 
1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, 
program zasedání 
1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Zasedání zahájila a řídila paní Lenka Pípalová. Zasedání              
je schopno se usnášet. Je přítomno 9 zastupitelů (60 % 
zvolených) a 6 hostů. 
Zapisovatelem byla jmenována paní Markéta Vašíčková, 
ověřovatelkami zápisu byly jmenovány paní Božena 
Kabíčková a paní Milena Peterková. 
1.2 Program zasedání 
Předsedající navrhla program 15. zasedání zastupitelstva. 
Vyzvala členy zastupitelstva, aby se vyjádřili, zda souhlasí           
s navrhovaným programem, nebo zda navrhují předložený 
program doplnit či změnit. Na návrh předsedající bylo 
přednostně zařazeno projednání bodu č. 6 Energetická 
koncepce. Bylo přistoupeno k hlasování o programu. 
Návrh na usnesení č. 208: Zastupitelstvo schvaluje program 
15. zasedání zastupitelstva dle návrhu předneseného 
předsedající. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 208 
bylo schváleno. 
2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 
Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda mají 
k zápisu z minulého jednání zastupitelstva nějaké připomínky 
či jej chtějí doplnit. Nikdo ze zastupitelů neměl připomínky. 
K jednání se připojili paní Čapková a pan Pacovský, počet 
přítomných zastupitelů je 11 (73 %), zastupitelstvo                        
je usnášeníschopné.  
3. Energetická koncepce 
3.1. Energetická koncepce městyse Borotín 
Energetickou koncepci městyse Borotín představili 
zpracovatelé Ing. Polášek a Ing. Vavřík. Zastupitelé diskutovali 
o možnostech dotací na podporu naplňování koncepce, 
zejména umístění a velikost FVE na budovách v majetku obce, 
o energetické bilanci obecních objektů a další spolupráci         
se zpracovateli koncepce. Zastupitelé projednali znění 
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Energetické koncepce a zásobník projektů k realizaci 
koncepce. 
Návrh na usnesení č. 209: Zastupitelstvo projednalo                     
a schvaluje energetickou koncepci městyse Borotín. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení          
č. 209 bylo schváleno. 
3.2 Žádost o dotační podporu na instalaci FVE  
Zastupitelé vzali na vědomí možnost podání žádosti ještě       
do konce kalendářního roku, kterou nabízí firma Czechia 
Group s.r.o. Probíhají jednání ohledně cenové nabídky                
a smlouvy s firmou. Zastupitelé dále vzali na vědomí 
informace ze stavebního úřadu, že na FVE do velikosti 50 kWp 
není třeba povolení a je tedy možné podat žádost o dotaci 
ještě v letošním roce. Jedná se v podstatě o registraci zájmu, 
další dokumenty a přílohy k žádosti budou následovat               
až v roce 2025. Na FVE nad 50 kWp je třeba plnohodnotné 
stavební povolení, jehož vydání je v současné době velmi 
časově náročné. 
4. Rozpočet a střednědobý výhled městyse Borotín 
4.1 Rozpočet městyse Borotín 
Návrh rozpočtu byl řádně zveřejněn dne 2. 12. 2024,                    
je navrhován jako schodkový s příjmy ve výši 31.472.460,- Kč 
a výdaji ve výši 32.853.202,20 Kč. Výše příjmů i výdajů                
je ovlivněna schválenými dotacemi a výší příspěvku 
z rozpočtového určení daní v roce 2025.  
Návrh na usnesení č. 210: Zastupitelstvo schvaluje rozpočet 
městyse Borotín na rok 2025 na paragrafy jako schodkový. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení          
č. 210 bylo schváleno. 
K jednání se připojila paní Marková, počet přítomných 
zastupitelů je 12 (80 %), zastupitelstvo je usnášeníschopné.  
4.2 Střednědobý výhled městyse Borotín na období           
2025 - 2027 
Návrh střednědobého výhledu na období 2025 – 2027 byl 
zveřejněn 2. 12. 2024. Vychází z rozpočtů předcházejících let 
a plánovaných akcí. 
Návrh na usnesení č. 211: Zastupitelstvo schvaluje 
Střednědobý výhled městyse Borotín na období 2025 – 2027. 
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení           
č. 211 bylo schváleno. 
4.3 Rozpočet Společenství obcí Čertovo břemeno 
Zastupitelé vzali na vědomí návrh rozpočtu Společenství obcí 
Čertovo břemeno, který bude valná hromada schvalovat        
na svém zasedání 30. 12. 2024. 
4.4 Rozpočet DSO Venkov 
Zastupitelé vzali na vědomí návrh rozpočtu DSO Venkov, který 
schválila valná hromada na svém zasedání 17. 12. 2024. 
5. Stanovení vodného a stočného na rok 2025 
Zastupitelé projednali výši vodného a stočného pro rok 2025. 
Vzali na vědomí kalkulaci nákladů za rok 2024. 
Návrh na usnesení č. 212: Zastupitelstvo schvaluje pro rok 
2025 vodné ve výši 31,- Kč/m3 a stočné ve výši 34,- Kč/m3. 
Ceny jsou uvedeny bez DPH, které bude uplatňováno 
v zákonné výši.  
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení          
č. 212 bylo schváleno. 
6. Podpora činnosti spolků – rozdělení dotací na rok 2025 
6.1 Podpora činnosti spolků v roce 2025 
Zastupitelé vzali na vědomí výsledek vyúčtování dotací za rok 
2024.  
Zastupitelé projednali návrh kontrolního výboru                           
na poskytnutí podpory spolkům, které působí v obci. Podpora 
byla vyhlášena v rámci dotačního titulu Podpora činnosti 
spolků. Předsedkyně kontrolního výboru seznámila 
zastupitele s jednotlivými žádostmi a výší navrhované 

podpory. Zastupitelé diskutovali o výši podpory pro spolek 
Barokní dvůr Borotín. 
Návrh na usnesení č. 213: Zastupitelstvo schvaluje příspěvek 
na činnost Barokního dvora ve výši 20.000,- Kč. 
Výsledek hlasování: 1 pro, 7 proti, 4 zdržel se. Usnesení             
č. 213 nebylo schváleno. 
Návrh na usnesení č. 214: Zastupitelstvo schvaluje přidělení 
příspěvků dle návrhu předkladatelů, které je přílohou zápisu. 
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení          
č. 214 bylo schváleno. 
6.2 Informace spolku TJ Sport Borotín, z. s. 
Zastupitelé vzali na vědomí informace o činnosti TJ Sport 
Borotín, z. s. a jeho roli ve spolupráci s obcí při podpoře 
sportovních aktivit v obci a při péči a rozvoji sportovišť v obci. 
Zastupitelé diskutovali o možnosti zařazení Školního 
basketbalového klubu pod TJ Sport Borotín. 
7. Postup prací na obecních stavbách, připravované projekty 
a akce v obci 
7.1 POV JČ kraje 2024 
Zastupitelé vzali na vědomí postup prací na rekonstrukci 
pavlače v č. p. 75. Stavba bude dokončena do konce 
kalendářního roku. 
7.2 Nákup pozemku v ZBO 1 
Zastupitelé vzali na vědomí postup při jednáních s paní 
Hoškovou a paní Vackovou. K podpisu Smlouvy o smlouvě 
budoucí s Vackovými dosud nedošlo, Vackovi využili svého 
práva konzultovat s právním zástupcem, detaily smlouvy jsou 
dojednány, čeká se na podpis ze strany Vackových. Paní 
Hošková je připravena smlouvu podepsat. Podpis obou smluv 
je plánován na začátek roku 2025.  
7.3 Prodej řadových domů č. p. 251 - 259 
Zastupitelé vzali na vědomí dokončení prodeje a převodů 
řadových domů č. p. 251 – 259 do vlastnictví nových majitelů. 
Zastupitelé dále vzali na vědomí informace o prodeji 
řadového domu č. p. 260 současným nájemcům. Zatím se jim 
nepodařilo vyjednat úvěr, nájemní smlouva byla prodloužena 
pouze do konce ledna 2025.  
7.4 POV v roce 2025 a další dotace JČ kraje 
Zastupitelé projednali možnosti podání žádostí do dotačních 
programů JČ kraje v roce 2025.  
POV – rekonstrukce topení v č. p. 153 nebo rekonstrukce 
vodojemu a zařízení k vodovodu v obci.  
Návrh na usnesení č. 215: Zastupitelstvo schvaluje podání 
žádosti do POV JČ kraje pro rok 2025 – Ekologizace zdroje 
tepla v objektu č. p. 153. 
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení           
č. 215 bylo schváleno. 
Návrh na usnesení č. 216: Zastupitelstvo schvaluje podání 
žádostí do dotačních programů JČ kraje, které podporují 
plánované aktivity v obci. 
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení          
č. 216 bylo schváleno. 
7.5 Podpora domácích ČOV v osadách 
Zastupitelé projednali návrh vyhlášení nového dotačního 
program na podporu nakládání s odpadními vodami 
v osadách. Ve schváleném rozpočtu je vyčleněna částka 
200.000,- Kč. Konkrétní podmínky a znění dotační výzvy bude 
schvalováno na únorovém zasedání zastupitelstva. 
7.6 Projektová dokumentace na nové zázemí pro sportovce 
Zastupitelé projednali návrhy na zpracování projektové 
dokumentace na modernizaci šaten pro sportovce                         
u fotbalového hřiště. Byly zpracovány 2 varianty:  
1.) demolice stávajícího objektu a výstavba nových šaten           
a zázemí,   
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2.) využití části stávajícího objektu (obvodové zdi) a rozšíření 
a dostavba dalších šaten. Náklady na obě varianty jsou 
přibližně stejné. 
Dle informací ze stavebního úřadu bude potřeba kompletní 
stavební povolení, jehož vydání bude časově náročné.               
Je třeba dodržet veškeré nové právní úpravy a normy.     
Návrh na usnesení č. 217: Zastupitelstvo schvaluje zpracování 
projektové dokumentace na akci Šatny pro sportovce                 
ve variantě 1. 
Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Usnesení          
č. 217 bylo schváleno. 
8. Připomínky, diskuse, různé 
8.1 Rozpočtová opatření  
Zastupitelé vzali na vědomí rozpočtová opatření č. 17 a 18, 
která schválila rada městyse. Projednali rozpočtové opatření 
č. 19, které je přílohou zápisu. 
Návrh na usnesení č. 218: Zastupitelstvo schvaluje 
rozpočtové opatření č. 19, které je přílohou zápisu. 
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení           
č. 218 bylo schváleno. 
8.2 Příspěvky organizacím  
Zastupitelé projednali žádosti, se kterými se na zastupitelstvo 
obrátili zástupci spolků a neziskových organizací. V rozpočtu 
obce je na tuto podporu vyčleněna částka 50.000,- Kč. 
Navrhovaná výše podpory: 

- Charita Tábor     5.000,- Kč 
- Základní škola a Mateřská škola a poskytovatel 

sociálních služeb, Kaňka o.p.s.                12.000,- Kč 
- Diakonie ČCE – středisko Rolnička 12.000,- Kč 
- Domácí hospic Jordán, o.p.s.  13.000,- Kč 
- Zdravotní klaun, o.p.s.                          2.000,- Kč 
- Ochrana fauny ČR o.p.s.                       5.000,- Kč 
- Jihočeské centrum pro zdravotně postižené                   

a seniory o.p.s.                                             1.000,- Kč 

Návrh na usnesení č. 219: Zastupitelstvo schvaluje příspěvky 
dle uvedeného rozpisu. 
Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení          
č. 219 bylo schváleno. 
8.3 Termíny zastupitelstva 2025 
Zastupitelé vzali na vědomí plánované termíny zasedání: 
- 20. 2. 2025 
- 24. 4. 2025 
- 19. 6. 2025 nebo 26. 6. 2025 podle termínu zasedání 
krajského zastupitelstva  
8.4 Poděkování 
Předsedající přečetla zdravici a poděkování zastupitelům, 
které zaslala ředitelka příspěvkové organizace Sociální služby 
městyse Borotín paní Pavla Janková Kohelová. Dopis                   
je přílohou zápisu. 
Lenka Pípalová poděkovala zastupitelům za spolupráci                
a podporu příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Borotín a popřála 
jménem všech zaměstnanců klidné Vánoce a v roce 2025 
pevné zdraví. 
Dále tlumočila pozdrav a přání starosty obce, jeho 
poděkování zastupitelům za celoroční práci, poděkování 
všem občanům obce, kteří se podílí na kulturním, 
společenském, sportovním i běžném životě obce.  
8.5 Kulturní a společenské akce v obci 
Zastupitelé prodiskutovali organizaci plesu městyse Borotín, 
který se uskuteční 28. 12. 2024. Dále vzali na vědomí další 
kulturní a společenské akce v obci v období vánočních svátků 
a v prvních dnech roku 2025. 
24. 12. – otevření kostela, betlémské světlo 
28. 12. – ples městyse 
1. 1. 2025 – Novoroční šlápota 

 

 

 
SBĚR ODĚVŮ, OBUVI, TEXTILU 
 

 Jedním z nástrojů, které lze využít pro odložení nepotřebných 
oděvů, bot a textilu jsou sběrné boxy. Jeden z těchto boxů 
najdete za prodejnou obchodního družstva Jednoty COOP 
TUTY Borotín.  
 

 Další z možností pro odložení nepotřebného textilu v dobrém 
stavu je na sběrném dvoře v Borotíně. Textil zde roztřídíme         
a poputuje do Diakonie Broumov, která pomáhá lidem v České 
republice, východní Evropě a v zemích třetího světa. 

 

Pokud najdete kontejner na textil přeplněný, prosím využijte 
možnost odložení na sběrném dvoře v Borotíně. Odložením 
nepotřebného textilu, pro který již nemáte v domácnosti 
využití, může jiným lidem posloužit. Nejen že chráníte životní 
prostředí, ale podpoříte tím i neziskové projekty. 

 
 
 
 
 
 


